
Protokel Nr 111/2018

Rady Gminy Wilajny

z dnia 20 grudnia 2018 r.

Obrady III Sesji Rady Gminy Witajny VIII kadencji odbyly sic w sali znajdujacej sic
w budynku Stray Potarnej w Witajnach.
W sesji udzial

- Radni;
Nieobecny: Pan Damian Dcbowski.
lista obecnoki w zalqczeniu (zalqcznik nr 1);

- soltysi;

lista obecnoki w zalqczeniu (zalqcznik nr 2);
- zaproszeni gogcie;

lista obecnoki w zalqczeniu (zalqcznik nr 3);

- pracownicy Urzedu Gminy:

Pan Stanislaw Jacek Pietrukiewicz - Wojt Gminy,
Pani Jadwiga Markowska - Sekretarz Gminy,
Pani Teresa Klejmont - Skarbnik Gminy,

Pani Ewelina Buczytiska - Referent w Urzedzie Gminy.

Obrady rozpoczely sic o godz. 12°°.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko otworzyl obrady. Stwierdzil, te
na stan 15 w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum do prowadzenia obrad
i podejmowania prawomocnych uchwal.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko powital Radnych, soltysow,
zaproszonych gogci w osobach: Starosta Powiatu Suwalskiego Pan Witold Kowalewski
Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Witajnach Pani Botena Glosek , Dyrektor Szkoly
Podstawowej w Witajnach Pani Miroslawa Wierzchowska, Komendant PlacOwki Straty
Granicznej w Rutce-Tartak Pan mjr Michal Jan Langowski, Kierownik Powiatowego Zespolu
Doradztwa Rolniczego w Suwalkach Pan Wieslaw Anielak.

Przewodniczqcy Rady Gminy powital Pana W6jta z obslugq oraz pozostale osoby
uczestniczqce w sesji.

Do p-ktu 2
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Przyjecie

porzqdku obrad. Nastepnie odczytal proponowany porzqdek posiedzenia:
1. Otwarcie.
2. Przyjecie porzqdku obrad.
3. Przyjecie protokolu z poprzedniego posiedzenia.
4. Sprawozdanie W6jta Gminy z okresu miedzy sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych i soltysow oraz odpowiedzi Wojta Gminy.



6. Podjecie uchwaly w sprawie podwy2szenia kryterium dochodowego w celu udzielenia
wsparcia w ramach wieloletniego rzqdowego programu „Posilek w szkole i w domu"
na lata 2019-2023.

7. Podjecie uchwaly w sprawie okreglenia zasad zwrotu wydatkow w zakresie
doZywiania w formie posilku albo §wiadczenia rzeczowego w postaci produktow
Zywnogciowych dla °sob objetych wieloletnim programem rzqdowym „Posilek
w szkole i w domu" na lata 2019-2023.

8. Podjecie uchwaly w sprawie ustanowienia wieloletniego programu oslonowego
w zakresie dotywiania „Posilek w szkole i w domu" na lata 2019-2023.

9. Podjecie uchwaly w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiqzywania ProblemOw Alkoholowych na 2019 rok.

10. Podjecie uchwaly w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gminy

11. Podjecie uchwaly w sprawie programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomnoki zwierzqt na terenie Gminy WiZajny.

12. Podjecie uchwaly sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy.
13. Podjecie uchwaly w sprawie zatwierdzenia planow pracy Komisji Rady Gminy

Witajny.
14. Podjccie uchwaly w sprawie zmiany bud2etu gminy na 2018 rok.
15. Podjccie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

WiZajny na lata 2019-2029.
16. Podjecie uchwaly w sprawie uchwalenia bud2etu gminy na 2019 rok.
17. Wolne wnioski.
18. Zamkniecie obrad.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko zapytal, czy kto§ ma propozycje
do przedstawionego porzqdku. Z braku propozycji powiedzial, Ze chcialby dodaa do porzqdku
obrad punkty dotyczqcy podjecia uchwaly w sprawie ustalenia wysokoki diet dla radnych
Rady Gminy Witajny oraz w sprawie ustalenia wysokoki diet dla soltysow. Nastcpnie
zapytal radnych o to, kto jest za przyjcciem jego propozycji. Za oddano 14 glosOw, &sow
przeciw i wstrzymujqcych sic nie bylo. Przewodniczqcy Rady Gminy z braku kolejnych
propozycji odczytal nowy porzqdek obrad:

1. Otwarcie.
2. Przyjecie porzqdku obrad.
3. Przyjecie protokolu z poprzedniego posiedzenia.
4. Sprawozdanie \Vojta Gminy z okresu miedzy sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych i soltysow oraz odpowiedzi Wojta Gminy.
6. Podjecie uchwaly w sprawie podwytszenia kryterium dochodowego w celu udzielenia

wsparcia w ramach wieloletniego rzqdowego programu „Posilek w szkole i w domu"
na lata 2019-2023.

7. Podjecie uchwaly w sprawie okreglenia zasad zwrotu wydatkow w zakresie
do2ywiania w formie posilku albo gwiadczenia rzeczowego w postaci produktow
ywnogciowych dla ()sob objctych wieloletnim programem rzqdowym „Posilek
w szkole i w domu" na lata 2019-2023.

8. Podjecie uchwaly w sprawie ustanowienia wieloletniego programu oslonowego
w zakresie doZywiania „Posilek w szkole i w domu" na lata 2019-2023.

9. Podjecie uchwaly w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiqzywania Problemow Alkoholowych na 2019 rok.
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10. Podjgcie uchwaly w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gminy Witajny.

11. Podjgcie uchwaly w sprawie programu opieki nad zwierzgtami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomnoki zwierzqt na terenie Gminy Witajny.

12. Podjgcie uchwaly sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy.
13. Podjgcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia planow pracy Komisji Rady Gminy

Witajny.
14. Podjgcie uchwaly w sprawie zmiany budtetu gminy na 2018 rok.
15. Podjecie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

WiZajny na lata 2019-2029.
16. Podjgcie uchwaly w sprawie uchwalenia budZetu gminy na 2019 rok.
17. Podjgcie uchwaly w sprawie ustalenia wysokoki diet dla radnych Rady Gminy

Waajny.
18. Podjgcie uchwaly w sprawie ustalenia wysokoki diet dla soltysOw.
19. Wolne vvnioski.
20. Zamkniecie obrad.

Przewodniczqcy zapytal radnych o to, kto jest za przyjgciem nowego porzqdku
obrad. Za oddano 14 glosOw, glosow przeciw i wstrzymujqcych sic nie bylo. Przewodniczqcy
stwierdzil, te porzqdek zostal przyjgty.

Do p-ktu 3
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Przyjgcie

protokolu z poprzedniego posiedzenia. Dodal, 2e chodzi o przyjgcie protokolu
z II sesji. Zapytal czy ktog ma uwagi do protokolu. Uwag nie zgloszono. Za przyjgciem
protokolu oddano 14 glosOw, glosow przeciw i wstrzymujqcych sic nie bylo. Przewodniczqcy
stwierdzil, 2e protokOl z poprzedniej sesji zostal przyjgty.

Do p-ktu 4
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal trek punkt:

Sprawozdanie Wojta z okresu migdzy sesjami.
Wojt Gminy Pan Stanislaw Jacek Pietrukiewicz powital Przewodniczqcego Rady

Gminy, radnych Rady Gminy, zaproszonych gogci w osobach: Starosta Powiatu Suwalskiego
Pan Witold Kowalewski , Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Wi2ajnach Pani BoZena
Glosek , Dyrektor Szkoly Podstawowej w Witajnach Pani Miroslawa Wierzchowska,
Komendant Placowki Stray Granicznej w Rutce-Tartak Pan mjr Michal Jan Langowski,
Kierownik Powiatowego Zespolu Doradztwa Rolniczego w Suwalkach Pan Wieslaw Anielak.

Wojt Gminy Pan Stanislaw Jacek Pietrukiewicz poinformowal o nastgpujqcych
sprawach:
- Dobiega do kolica caly proces podpisania umowy z Urzgdem Marszalkowskim na realizacjg
dalszej czOci planu zagospodarowania przestrzeni publicznej przy Szkole Podstawowej
w Witajnach. Po wyjagnieniach projekt zostal zaakceptowany przez Pana Marszalka, ktory
podpisal umowg i czeka na nasz podpis. Dofinansowanie wynosi ok. 235 000 zl, a nasz wklad
wlasny ok. 47 000 zl.
- Powstal Fundusz Drog Samorzqdowych, ktory ma finansowa6 remonty, budowy
i modernizacje drog lokalnych oraz budowg mostow w ciagach drog samorzqdowych. Mona
otrzymae dofinansowanie do 80 proc. kosztow inwestycji. Chcialbym w przyszlogci korzysta6
z takiego dofinansowania, ale na1e2y pamigta6, te musimy tet mieo Arodki wlasne na
inwestycje.
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- 24.12.2018 r. podpisuje umowg z firma Kopex na zimowe utrzymanie drog, ktora zostanie
podpisana bez przeprowadzania przetargu. W sytuacji, gdy wartoge zamOwienia wynosi do
8 000 euro motemy zlecia wykonanie zatnowienia po negocjacjach cen bez oglaszania
przetargu.
- Z dniem 01.01.2019 r. powolam Zastgpce Wojta Pana Jerzego Buczyfiskiego bez tworzenia
nowego etatu tylko w ramach dotychczasowego stanowiska pracy, po otrzymaniu dodatku
funkcyjnego i powierzenia pewnych kompetencji.

Przewodniczacy Rady Gminy Pan Walenty Walejko zapytal czy ktog ma uwagi do
sprawozdania Wojta. Uwag nie zgloszono. Za przyjeciem sprawozdania oddano
14 glosow, &sow przeciw i wstrzymuj4cych sic nie bylo. Wiceprzewodniczacy stwierdzil,
2e sprawozdanie Wojta z okresu miedzy sesjami zostalo przyjete.

Do p-ktu 5
Przewodniczacy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal trek punktu:

Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Wojta.
Przewodniczacy Rady Gminy Pan Walenty Walejko poinformowal, 2e nie wplyncly

adne interpelacje i zapytania.

Do p-ktu 6
Przewodniczacy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Podjecie

uchwaly w sprawie podwytszenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia
w ramach wieloletniego rzadowego programu „Posilek w szkole i w domu" na lata 2019-
2023.

Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska poinformowala, 2e w zwivku
z uchwaleniem przez Rade Ministrow nowego programu rzadowego naleZy zmienie nazwe
programu z „Pomoc palistwa w zakresie dotywiania" na lata 2014-2020 na „Posilek w szkole
i w domu" na lata 2019-2023. W tre§ci nic nie ulega zmianie. Kryterium dochodowe wynika
z ustawy o pomocy spolecznej.

Przewodniczacy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal projekt uchwaly.
Zapytal, czy sa jakie§ pytania. Z braku pytarl poddal projekt pod glosowanie. Za podjeciem
uchwaly glosowalo 14 radnych, glosow przeciw i wstrzymujacych sic nie bylo.
Przewodniczacy stwierdzil, ze uchwala zostala podj eta.

Glosowanie imienne uchwaly w zalaczeniu ( zalacznik nr 4).
Uchwala Nr 111/15/18 w zalaczeniu (zalacznik nr 5).

Do p-ktu 7
Przewodniczwy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Podjecie

uchwaly w sprawie okre§lenia zasad zwrotu wydatk6w w zakresie dotywiania w formie
posilku albo Awiadczenia rzeczowego w postaci produktow Zywno§ciowych dla ()sob objetych
wieloletnim programem rzadowym „Posilek w szkole i w domu" na lata 2019-2023.

Przewodniczacy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal projekt uchwaly.
Zapytal, czy sa jakieg pytania. Z braku pytati poddal projekt pod glosowanie. Za podjcciem
uchwaly glosowalo 14 radnych, glosow przeciw i wstrzymujacych sic nie bylo.
Przewodniczacy stwierdzil, ze uchwala zostala podj eta.

Glosowanie imienne uchwaly w zalaczeniu ( zalacznik nr 6).
Uchwala Nr 111/16/18 w zalaczeniu (zalacznik nr 7).
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Do p-ktu 8
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Podjecie

uchwaly w sprawie ustanowienia wieloletniego programu oslonowego w zakresie dotywiania
„Posilek w szkole i w domu" na lata 2019-2023.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal projekt uchwaly.
Zapytal, czy sq jakieg pytania. Z braku pytari poddal projekt pod glosowanie. Za podjeciem
uchwaly glosowalo 14 radnych, glosow przeciw i wstrzymujqcych sic nie bylo.
Przewodniczqcy stwierdzil, ze uchwala zostala podjcta.

Glosowanie imienne uchwaly w zalqczeniu ( zalqcznik nr 8).
Uchwala Nr 111/17/18 w zalqczeniu (zalqcznik nr 9).

Do p-ktu 9
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Podjecie

uchwaly w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania
Problemow Alkoholowych na 2019 rok.

Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziala, te program zawiera
wszystkie niezbedne ustawowo zapisy i nie ro2ni sic od tego, ktory byl uchwalany
w poprzednim roku.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal projekt uchwaly.
Zapytal, czy sq jakieg pytania. Z braku pytari poddal projekt pod glosowanie. Za podjeciem
uchwaly glosowalo 14 radnych, glosow przeciw i wstrzymujqcych sic nie bylo.
Przewodniczqcy stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Glosowanie imienne uchwaly w zalqczeniu ( zalqcznik nr 10).
Uchwala Nr 111/18/18 w zalqczeniu (zalqcznik nr 11).

Do p-ktu 10
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Podjecie

uchwaly w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym
zasobem Gminy Wiiajny.

Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska poinformowala, Ze w stosunku do
projektu uchwaly przedstawionego na posiedzeniu polqczonych komisji dnia 5 grudnia 2018
roku ulegl zmianie zapis w zalqczniku Nr 1 w § 1, 2 i 4.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal projekt uchwaly.
Zapytal, czy sq jakie§ pytania. Z braku pytati poddal projekt pod glosowanie. Za podjeciem
uchwaly glosowalo 13 radnych, 1 glos przeciw, glosow wstrzymujqcych sic nie bylo.
Przewodniczqcy stwierdzil, Ze uchwala zostala podj eta.

Glosowanie imienne uchwaly w zalqczeniu ( zalqcznik nr 12).
Uchwala Nr 111/19/18 w zalqczeniu (zalqcznik nr 13).

Do p-ktu 11
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Podjecie

uchwaly w sprawie programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomnoki zwierzqt na terenie Gminy Wiiajny.

Wójt Gminy Pan Stanislaw Jacek Pietrukiewicz powiedzial, te jest to uchwala, ktera
musi bye podejmowana co roku. Dodal, Ze obecnie posiadamy na utrzymaniu 4 psy, za ktore
piaci 9 zi za dobe. Stwierdzil, ze miesiecznie wynosi to ok. 1100 zl.

Radny Gminy Pan Stanislaw Dqbrowski - czy mamy podpisanq umowe na opieke
nad zwierzetami bezdomnymi i jaki jest koszt.
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W6jt Gminy Pan Stanislaw Jacek Pietrukiewicz — na t chwile nie ma podpisanej
umowy, je1i zajdzie taka potrzeba bedziemy negocjowao.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal projekt uchwaly.
Zapytal, czy sq jakieg pytania. Z braku pytañ poddal projekt pod glosowanie. Za podjeciem
uchwaly glosowalo 14 radnych, glosow przeciw i wstrzymujqcych sic nie bylo.
Przewodniczqcy stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Glosowanie imienne uchwaly w zalqczeniu ( zalqcznik nr 14).
Uchwala Nr 111/20/18 w zalqczeniu (zalqcznik nr 15).

Do p-ktu 12
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Podjecie

uchwaly sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal projekt uchwaly.

Zapytal, czy sq jakieg pytania. Z braku pytati poddal projekt pod glosowanie. Za podjeciem
uchwaly glosowalo 14 radnych, glosow przeciw i wstrzymujqcych sic nie bylo.
Przewodniczqcy stwierdzil, te uchwala zostala podjeta.

Glosowanie imienne uchwaly w zalqczeniu ( zalqcznik nr 16).
Uchwala Nr 111/21/18 w zalqczeniu (zalqcznik nr 17).

Do p-ktu 13
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Podjecie

uchwaly w sprawie zatwierdzenia planow pracy Komisji Rady Gminy Wi2ajny.
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal projekt uchwaly.

Zapytal, czy sq jakieg pytania. Z braku pytali poddal projekt pod glosowanie. Za podjeciem
uchwaly glosowalo 14 radnych, glosow przeciw i wstrzymujqcych sic nie bylo.
Przewodniczqcy stwierdzil, e uchwala zostala podj eta.

Glosowanie imienne uchwaly w zalqczeniu ( zalqcznik nr 18).
Uchwala Nr 111/22/18 w zalqczeniu (zalqcznik nr 19).

Do p-ktu 14
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Podjecie

uchwaly w sprawie zmiany budZetu gminy na 2018 rok.
Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont przedstawila proponowane zmiany

w budZecie gminy:
1. Zwiekszono dochody o kwote 11 560,- z tytulu wplywu odsetek od nieterminowych wplat
podatkOw i oplat lokalnych.

2. Zmniejszono plan wydatkOw na °platy dla Izb Rolniczych - 800,- zl.
3. Zwiekszono wydatki na °platy podatku VAT z tytulu dostarczanej wody -4 900,- zl.
4. Zwiekszono plan wydatkow w rozdziale gospodarka gruntami i nieruchomogciami
10 138,- zl.
5. Zwiekszono plan wydatkow w zakresie bezpieczelistwa publicznego i ochrony

przeciwpotarowej - 1 938,- zl.
6. Zwiekszono plan wydatkow w dziale ogwiata i wychowanie - 4 600,- zl.
7. Zmniejszono wydatki w dziale ochrona zdrowia - 10 553,- zl.
8. Zwiekszono plan wydatkow inwestycyjnych w dziale gospodarka komunalna i ochrona

grodowiska - 737,- zl.
9. Zwiekszono dotacje dla Gminnej Biblioteki Publicznej w Wi2ajnach o kwote - 600,- zl.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal projekt uchwaly.

Zapytal, czy sq jakieg pytania. Z braku pytaft poddal projekt pod glosowanie. Za podjeciem
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uchwaly glosowalo 14 radnych, glosOw przeciw i wstrzymuj4cych sic nie bylo.
Przewodnicz4cy stwierdzil, Ze uchwala zostala podjgta.

Glosowanie imienne uchwaly w zalqczeniu ( zalqcznik nr 20).
Uchwala Nr 111/23/18 w zalqczeniu (zalqcznik nr 21).

Do p-ktu 15
Przewodniczwy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Podjgcie

uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Witajny na lata
2019-2029.

Przewodniczwy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal projekt uchwaly.
Zapytal, czy sq jakieg pytania. Z braku pytan poddal projekt pod glosowanie. Za podjgciem
uchwaly glosowalo 14 radnych, glosow przeciw i wstrzymujwych sic nie bylo.
Przewodniczq.cy stwierdzil, 2e uchwala zostala podjgta.

Glosowanie imienne uchwaly w zalqczeniu ( zalqcznik nr 22).
Uchwala Nr 111/24/18 w zalqczeniu (zalqcznik nr 23).

Do p-ktu 16
Przewodniczwy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Podjgcie

uchwaly w sprawie uchwalenia budktu gminy na 2019 rok.
Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziala, 2e:

Dochody budtetu gminy planowane s4 w wysokoki - 11 652 645,- zi, z tego:
- dochody bietwe w wysokoki — 10 253 379,00 A,
- dochody maj4tkowe w wysokoki — 1 399 266,00 A -
Wydatki budktu gminy planowane sq w wysokoki - 11 884 940,80 A, z tego:
- wydatki bietwe —9 532 570,80 A,
- wydatki majgtkowe — 2 352 370,00 A -
Skarbnik Gminy dodala, Ze w budtecie tworzy sic rezerwy:
1) ogoln4 w wysokoki - 20 102,80 - A;
2) celowq w kwocie - 28 000,- A z przeznaczeniem na realizacjg zadati wiasnych

zarzqdzania kryzysowego. Dodala, te deficyt budtetu w wysokoki — 232 295,80 A,
zostanie pokryty w caloki przychodami pochodmcymi planowanego do zaciggniccia kredytu
dlugoterminowego.
Skarbnik Gminy powiedziala, ze ustala sic splatg kredytOw w kwocie — 415 900,20 A
z planowanego do zaciuniecia kredytu dlugoterminowego.
Skarbnik Gminy, przedstawila:
- plan zadaii inwestycyjnych do realizacji w 2019 r.
- wydatki na programy i projekty realizowane ze grodkow pochodzwych z funduszy
strukturalnych i Funduszu SpOjnoki w 2019 roku.

Przewodnicmcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal projekt uchwaly.
Zapytal, czy sq jakieg pytania. Z braku pytaii poddal projekt pod glosowanie. Za podjgciem
uchwaly glosowalo 14 radnych, glosOw przeciw i wstrzymujwych sic nie bylo.
Przewodnicmcy stwierdzil, Ze uchwala zostala podjgta.

Glosowanie imienne uchwaly w zalqczeniu ( zalqcznik nr 24).
Uchwala Nr 111/25/18 w zalqczeniu (zalqcznik nr 25).

Do p-ktu 17
Przewodniczq.cy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Podjgcie

uchwaly w sprawie ustalenia wysokoki diet dla radnych Rady Gminy Witajny.
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Sekretarz Gminy poinformowala, ze w zwivku z informacjq z Podlaskiego Urzedu
Wojewodzkiego uchwaly w sprawie wysokoki diet dla radnych i dla soltysOw muszq by6
ogloszone w Dzienniku Urzedowym Wojewodztwa Podlaskiego, w zwiqzku z tym tracq moc
uchwaly podjete dnia 22 listopada 2018 roku.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal projekt uchwaly.
Zapytal, czy sq. jakieg pytania. Z braku pytaii poddal projekt pod glosowanie. Za podjcciem
uchwaly glosowalo 13 radnych, 1 glos przeciw, wstrzymujqcych sic nie bylo. Przewodniczqcy
stwierdzil, te uchwala zostala podjeta.

Glosowanie imienne uchwaly w zalqczeniu ( zalqcznik nr 26).
Uchwala Nr 111/26/18 w zalqczeniu (zalqcznik nr 27).

Do p-ktu 18
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punlct: Podjccie

uchwaly w sprawie ustalenia wysokoki diet dla soltysow.
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal projekt uchwaly.

Zapytal, czy sq. jakieg pytania. Z braku pytarl poddal projekt pod glosowanie. Za podjeciem
uchwaly glosowalo 14 radnych, glosOw przeciw i wstrzymujqcych sic nie bylo.
Przewodniczwy stwierdzil, Ze uchwala zostala podjeta.

Glosowanie imienne uchwaly w zalqczeniu ( zalqcznik nr 28).
Uchwala Nr 111/27/18 w zalqczeniu (zalqcznik nr 29).

Do p-ktu 19
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Wolne wnioski.
Przewodniczqcy Rady Gminy przedstawil pismo Pana Andrzeja Lanczkowskiego

dotyczqcego niewlakiwego prowadzenia gospodarki rybackiej prowadzonej na jeziorze
Witajny (zalqcznik nr 30).

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko — za duo nie motemy zrobio
w tej sprawie. Napiszemy pismo do Regionalnego Zarzqdu Gospodarki Wodnej
w Bialymstoku, teby rozpatrzyli te pismo.

Wojt Gminy Pan Stanislaw Jacek Pietrukiewicz poinformowal, te rolnik bedqcy
wytworcq odpadow, np. folii czy sznurka ma obowiqzek na wlasny koszt zagospodarowae te
odpady. Mote np. zlecie te czynnoki podmiotowi posiadajgeemu odpowiednie zezwolenia.

Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski — czy realizacja projektu zagospodarowania
przestrzeni publicznej przy Szkole Podstawowej w Witajnach obejmuje tet boisko.

W6jt Gminy Pan Stanislaw Jacek Pietrukiewicz — boisko nie jest ujete w projekcie,
bylo robione we wlasnym zakresie.

Wiecej wnioskow nie zgloszono.

Do p-ktu 20
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko stwierdzil, Ze pormdek sesji

zostal wyczerpany. Nastepnie podzickowal wszystkim za udzial w posiedzeniu
i zamknql obrady III sesji Rady Gminy WiZajny VIII kadencji.
Sesja trwala do godz. 1310.

Przewodniczqcy Rady Gminy

c0
Walenty W

Protokolowala:
E. Buczytiska
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